
 

 
 
 
Mötesprotokoll för Alpina kommittén 2019-06-10 
 
 
Plats: Kustladan 
Tid: 19:00 
 
Närvarande: Roger Svensson och Manuela Sahlen, Sollefteå AK, Carola Granados, Peter Andelid och 
Patrik Näslund, Kramfors AK, Ulrica Westin, Skulebergets AK, Marcus Uhlir, Friska Viljor AK, Maria Lodin och 
Johan Gradin, Junsele IF. 
 
 
 

1. Mötes Öppnade 
Ulrica Westin öppnade mötet och hälsade alla välkommen. 
 
 

2. Val av sekreterare 
Patrik Näslund 
 
 

3. Val av justeringspersoner 
Marcus Uhlir, FV  
Peter Andelid, Kramfors AK 
 
 

4. Föregående protokoll 
Föregående protokoll gicks igenom och godkändes. 
 
 

5. Utvärdering av säsongen 2018/2019 
a och b. Träning och Läger LVC/USM 

ÅSF lägret upplevdes som mycket positivt bland nya åkare och dess familjer. Men frågan om 
syftet med lägret lyftes återigen. Närvarande på AK-mötet var överens om att syftet med lägret 
ska vara att bygga kamratskap i Ångermanland.  
Lägret ska innehålla friåkning, friåkningsövningar och ban åkning.  
Då många kanske har ny utrustning som ska provas är det bra att lägret är baserat på att ingen 
har åkt skidor tidigare under säsongen.  
Distriktsledarna kommande säsong får i uppdrag att mötas och gemensamt planera träning och 
kvällsaktiviteter under lägret. 
 
Dålig höst vilket innebar en jakt på snö för att kunna träna skidåkning på snö. 
 
I Skuleberget har backen varit stängd hela säsongen. Liften klarade inte kraven vid besiktningen 
och Kramfors kommun vill inte satsa pengar i backen som en vinteranläggning. Skule AK har 
under säsongen pendlat till träning i latberget med Kramfors AK. Vad som händer med Skule 
Alpina Klubb om det inte blir någon backe vintertid är ett frågetecken.  

 
c. Tävling LVC/USM 

Sollefteå lyfte frågan om arrangör för tävling i Super G. Ekonomiskt är det inte positivt 
för en förening att hålla denna tävling. Hur löser vi detta i framtiden? 



 
Junsele är återigen igång med LVC-Kval. Mycket positivt enligt samtliga närvarande klubbar. 
 
Enligt närvarande klubbar så hade alla LVC-tävlingar i Ångermanland fungerat bra.  
 
U12 Finalen i Härnösand var ett mycket bra arrangemang enligt deltagande åkare och föräldrar. 
 

 
Snöproblem under USM-kvalen. Bl.a. Almåsa som blev mycket tufft då underlaget var mer 
som is än snö. 
 
Under USM tävlingen i Almåsa genomförde man två tävlingar på en dag. Detta upplevdes 
av tävlande och deras föräldrar som mycket negativt. Då startfältet är betydligt större än på en 
LVC tävling blev dagen lång och upplevdes även som mycket stressig. 
 
USM-åkarna har under säsongen haft många läger och tävlingar i Funäsdalen. Reflektionerna 
var att man borde kunna sprida tävlingar och läger till olika anläggningarna runt om i fjällen. 

 
 
 
 
 

6. Lägerplanering säsongen 2019 -2020 
AK beslutade att boka upp boende för ett ÅSF-läger.  
Datum: V.48 Fredag till Måndag 
Plats: Björnrike 
Roger Svensson fick i uppdrag att prata med Marie på kansliet att hon bokar. 
 
Distriktsledarna kommande säsong fick i uppdrag att mötas och gemensamt planera träning och 
kvällsaktiviteter under ÅSF-lägret. 
 
AK lyfte frågan om Barmarksläger under hösten för LVC åkarna. 
  
Junsele räknar med att inför vintern 2019-2020 vara igång tidigt med slalombacken. Skulle så bli 
fallet finns det möjlighet att under helgerna innan jul hålla gemensamma träningar för 
Ångermanlands åkare. 
 
 
 
 
 

7. Regions-/skolningsläger 2019-2020  
 

Åkare födda 2004 och 2005 (Note: Hämtat från sidan Region2 alpint 2019-06-24) 
 

 2019-08-31 – 09-02 Barmarksläger Region 2 Östersund? för killar och tjejer födda -04/-05 

 2019-11-23 – 24 Snöläger 2 Region 2 Klövsjö för killar och tjejer födda -04/-05 

 2019-12-07 – 08 Snöläger 3 Region 2 Klövsjö för killar och tjejer födda -05 och 04:or som 
inte sökt skidgymnasium 

 2019-12-07 – 08 Gymnasiehelg, -03 besöker sitt förstahandsval för killar och tjejer födda -04 
v 50 eller 51 Läger som ersätter Juvass? prel. för killar och tjejer födda -04/-05 

 2020-01-17 – 19 Snöläger 4, Fartläger Region 2 förmodligen Åre/Duved för killar och tjejer 
födda -04/-05 

 2020-01-30 – 02-02 Gymnasiehelg Funäsdalen, alla sökande Á alla skidgymnasier är 
representerade för killar och tjejer födda -04 

 2020-?? – 02-02 Centralläger Hamra för killar och tjejer födda -05 Blir ev mer 2 dagar 

 2020-05-16 – 17? Barmark kust. Datum kan ändras beroende på när centralläger blir för 
killar och tjejer födda -04/-05/-06 

 
 

 
 
 
 



8. Tävlingsprogram LVC 2019/2020 
 
 
LVC- Ångermanland + Finaler 

 

Vecka Dagar Plats Gren Notering 

3 Lör Junsele  2 x SL  

4 Lör alt. sön Sollefteå Träning LVC-Läger Fart 

5 Lör  Sollefteå 2 x GS  

5 Sön Sollefteå 2 x SG  

7 Lör  Friska Viljor 2 x SL  

8 Lör  Kramfors 2 x GS  

11 Fre-Sön LVC final U12 - Nolby SL och GS Födda: 2008, 2009 

12 Tors-Sön LVC final U14 – Tärnaby SL, GS, SG Födda: 2006, 2007 

 
 
 
Övriga Tävlingar i Ångermanland 

 

Vecka Dagar Plats Gren Notering 

13 Lör., sön Latbergstrofen - Kramfors GS och SL  

 
 

 
9. Riktlinjer avgift Pott 2019-2020. 

Potten: Idag finns ca 20 000 kr. 
Deltagande föreningar beslutade att klubbar som har haft LVC-tävling säsongen 2018-2019 ska 
betala 0 kr, och föreningar som inte har haft LVC-tävling ska betala 1 500 kr till Potten. 
 
Potten kan användas till gemensamma arrangemang inom Ångermanland. 
 
Deltagande föreningar beslutade att Ångermanlandsmössor ska köpas in. Dessa ska deltagande 
åkare och ledare bära under LVC-finalen. Föräldrar får också köpa mössan.  
 
 

 
 

10. Tävlingsprogram USM 2019/2020  
 
Åkare födda: 2004 -2005 (Note: Hämtat från sidan Region2 alpint 2019-06-24) 
 
USM 2020 Region 2 
 
USM Final Åre/Duved 2020 
 
USM-tävlingar Region 2 
2020-01-24 – 26 Arrangör saknas 2 DH, 2 SG 
2020-02-08 – 09 Almåsa (Östersund-Frösö SLK) 3 GS 
2020-02-29 – 03-01 Härnösand (Härnösands AK) 3 SL 
2020-03-07 – 08 Bollnäs (Bollnäs AK) GS, SL 
 
 
 

11. Ordförande 2019-2020 
 
Förslag: Lovisa Bylund Skule AK 
Ulrica Westin fick i uppdrag att prata med Lovisa. 



 
 
 
 

12. Distriktsledare 2019/2020 
 

Grupp Födda Distriktsledare Födda Distriktsledare 

U12 2008 Daniel Svensson, Härnösand AK 2009 ? 

U14 2006 ? 2007 Stefan Lodin, Sollefteå AK 

U16 2005 Manuela Sahlen, Sollefteå AK 2004 Johan Gradin, Junsele IF 

 
Enligt kännedom från föreningarna kommer Daniel Svensson, Stefan Lodin och Manuela Sahlen att 
finnas kvar som distriktsledare. 
Johan Gradin tog på sig uppdraget för U16 tillsammans med Manuela. 
Patrik Näslund fick i uppdrag att prata med Paula Dahlberg om distriktsledarrollen för U12, födda 
2009. Skulle hon tacka nej hade Marcus Uhlir en kille i FV som kunde tillfrågas. 
Ulrica Westin fick i uppdrag att kolla med Tommy Larsson om han kan ställa upp som distriktsledare 
för U14, födda 2006. 
   
Note: Åldersgrupp där det inte finns utsedd distriktsledare får inte delta på tävlingar i eller 
utanför distriktet. (Beslutet finns taget på ett tidigare AK-möte) Distriktsledarna ska finnas i 
skrift på Ångermanlands kansli i god tid innan första tävling. 

 
 

13. Åkarinventering 2019-2020 
 
Endast åkare som kommer att tävla. 
De som bara tränar med klubben och inte åker ut och tävlar ska inte räknas = Dessa åkare finns 
bara i föreningen och inte i distriktet. 

 
 

Klubb                                                            Ålder U16 
04/05 

U14 
06/07 

U12 
08/09 

U10 och yngre 
2010 och yngre 

Junsele IF 2 2 2 2 

Kramfors AK 0 1 5 3 

Skule AK 1 4 3 5 

Sollefteå AK 1 4 9 4 

FV 3 2 4 3 

Härnösand AK ? ? ? ? 

Bjästa AK ? ? ? ? 

Höga Kusten AK 0 0 0 0 

 
Åkarinventering från Härnösand AK och Bjästa AK ska skickas till Marie på kansliet.   

 
 
 

14. Motioner  
Inga 

 
15. Övriga Frågor 

 
Hur kan vi få fler åkare att fortsätta längre? 
En tävlingsklass för U16 åkare och äldre på LVC tävlingarna lyftes. 
Många åkare som står på tröskeln till U16 funderar om de ska sluta eller fortsätta. Föräldrar och 
åkare tror att steget är större än vad det egentligen är. Bättre information efterlyses till åkare som 
kliver från U14 till U16. Regionsrådet bör upprätta informationsblad. Kanske kan äldre åkare i 
Ångermanland också hålla information.  



 
Rekrytering av åkare och ledare 
Klubbarna i Ångermanland har i dagsläget problem med rekrytering av nya åkare. 
Många klubbar lider brist/saknad av nya ledare/tränare till nya grupper/åkare. 
 
Under våren anordnade vi en en tränar/ledarutbildning för klubbarna i Ångermanland. 
Mats Cedervall från Härnösands AK höll i ”trådarna”. 
Utbildningen var mycket bra enligt deltagarna. 
 
Kan vi använda honom för att vidareutbildningar av ledare/tränare i Ångermanland?  
Vad gör skidförbundet för att hjälpa oss? 
 
Finaler samma helg?   
Enligt tävlingsprogrammet kommer det att vara U14 Final och USM-Final samma helg kommande 
säsong. 
Då det finns föräldrar som har barn i olika åldrar är detta inte bra. 
Finns ett Regionsbeslut sedan långt tillbaka i tiden att USM väljer final vecka först. Sedan väljer U14 
och sist väljer U12 final helg. 
Varför och vem planerar så att det blir så här? Uppkommer vart 5-6 år. 
Patrik Näslund fick i uppdrag att undersöka ärendet. 
 
Två tävlingar samma dag på USM-kvalen 
Vid genomgång av säsongen 2018-2019 hade vi synpunkter på att ha två USM-tävlingar samma dag 
Vid USM tävlingen i Almåsa genomförde man två tävlingar på en dag. Detta upplevdes 
av tävlande och deras föräldrar som mycket negativt. Då startfältet är betydligt större än på en LVC 
tävling blev dagen lång och upplevdes även som mycket stressig. 
Olyckligt att våra synpunkter kommer fram efter regionsmötet. Nu har man redan haft regionsmöte 
och fastlagt ett preliminärt tävlingsprogram för USM, där det finns två helger inlagda med 
dubbeltävlingar. 
För att vi ska kunna påverka olika beslut i regionen är det viktigt att våra synpunkter i AK verkligen 
kommer fram till regionsrådet. 
  

 
16. Mötets Avslutande 

 
Nästa Möte 
Måndag 23 september 2019 
Tid: Kl.19.00 
Plats: Sollefteå 

 
 

Ordförande Ulrica Westin tackade för visat intresse och avslutade mötet. 
 
 
 
 

Justerare    Justerare 
 
 
______________________   _____________________ 
Peter Andelid   Marcus Uhlir 


